

《单词百科:specification是什么意思?specification怎么发音?specification的解释和用法》

英语单词specification是什么意思?specification怎么读?specification怎么发音?简答网为您整理了specification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



specification怎么读

specification的读音:[, spes ɪ f ɪ ' ke ɪ ʃ n]

specification的意思

1、n.规格;详述;说明书;

specification的相关词组

1、job specification 工作规范;施工[工作]规范, 职务一览表;

- 2、semantic specification [计] 语义描述, 语义说明;
- 3、separate semantic specification [计] 分离语义说明;

specification的近义词

- 1、**arrangement** n. 安排; 排列; 约定; 改编;
- 2、**bill** n. 账单; 议案; 纸币; 节目单; 鸟嘴; 海报, 广告;
- 3、**clause** n. 〈语法〉 分句, 从句; 〈法律〉 条款;
- 4、**condition** n. 状况; 环境, 处境; 条件, 条款; 健康状况; 疾病;
- 5、**description** n. 描述, 说明; 种类, 性质;

specification的双语例句

- 1、Never mind the exact technical specification; just give us a free translation of what the machine can do.

别在意要有精确的技术说明, 只要把那机器的功用给我们意译一下就可以了.

- 2、Michelle will also spin a customer's wool fleece to specification at a cost of \$2.25 an ounce.

米歇尔也会按顾客的要求为其纺羊毛呢, 每盎司收费2.25美元。

- 3、Examination confirmed that the quality of the products was up to specification.

经检查, 产品质量[品质]合格.

- 4、See the JAR File Specification for more information about valid attribute names and values . Attributes.

有效属性名和属性值的更多信息查看JAR文件规范.

- 5、This specification covers special engineered fittings or appurtenances for use in PVC or CPVC systems.

这种规定涵盖用于PVC或CPVC系统的特殊工程连接件或附属部件.

- 6、Please refer to annex 1 for the detailed specification of product described in the

agreement.

本协议中所涉及产品的详细规格,详见附件一.

7、 HAL is a specification and an implementation of a hardware abstraction layer.

HAL是一个硬件抽象层的规范(描述)和实现.

8、 See Figure 3 and Bolting Specification table to determine proper bolt length.

请参阅图3和螺栓规格表,确定恰当的螺栓长度.

9、 The specification of the data mart is compatible with four other established flower data marts.

这里资料超市的规格必须与其他四个已建立的花卉资料超市相匹配.

10、 For each child node the specification effort is calculated.

对于每个子节点规范努力计算.

11、 Press the device specification requires that control the liner thickness and drum the center distance.

按摆设表率请求把持好衬垫厚量和滚筒洋心距.

12、 Thus this specification is a definition of the syntax and semantics of the XSLT namespace.

因些本规范是一个XSLT命名空间的语法和语义的定义.

13、 This specification applies only to two-pole cards with a guard or shield and three-pole guarded cards.

该技术指标仅适用于具有一个保护或屏蔽端子的双刀开关卡及具有保护的三刀开关卡.

14、 HL 7 instances are valid against both the normative specification AND against the the template or conformance profile.

HL7实例面对正式规范和适应外形和模板的多重验证.

15、 This instrument demands stringent specification.

这台设备要求高标准.

16、The system requirement specification is given by UML diagrams and is a system specification described in SDL.

售票机系统的需求规范用UML描述,系统的设计规范用SDL语言表示.

17、Can you give me a price list with specification?

你能否给我一份有规格说明的价目单 吗？

18、Annotations: Select and order the annotation fields to be included in the specification.

说明: 选择在规格中包含的说明字段并设定顺序.

以上是简答网为您整理的specification怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于specification的用法、specification的释义、specification的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/specification>

